
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren
Sundhedsministeren

Dato: 16. august 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BU
Hvad vil ministrene gøre for at undgå, at flere borgere rundt omkring i Danmark risikerer
at indtage det sundhedsskadelige PFOS, efter at blodprøver fra borgere i Korsør har
påvist en gennemsnitlig PFOS-værdi på 43 ng/ml, hvilket svarer til det dobbelte af det
maksimale af normalområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V) og Stén Knuth (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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